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En väg in för civilsamhället 
Vi moderater har under lång tid drivit frågan om en väg in för näringslivet. Idag 
finns funktionen även om tjänsten behöver bli bättre känd. På samma sätt skulle 
Västerås stad behöva etablera en väg in för civilsamhället. 

Civilsamhället gör fantastiska insatser för många utsatta. Föreningslivet ger 
också många unga den meningsfulla fritid som så många behöver. Utan 
civilsamhället skulle Västerås inte vara den stad det är idag. Civilsamhället ger 
förutsättningar för utveckling. Varje krona satsad på civilsamhället ger 
mångdubbelt tillbaka. Aktiviteter som inte skulle förverkligas om de var i en 
kommunal organisation. 

Vi vet att det är svårt för civilsamhället att hitta rätt i den kommunala 
organisationen. Det är också flera olika nämnder som har ansvaret för stöd till 
civilsamhället. För att underlätta för civilsamhället bör Västerås stad, precis som 
för näringslivet, ha en väg in.  

En väg in skulle stödja och hjälpa civilsamhället med information, ansökningar 
och förutsättningar för just deras verksamhet. Det skulle också skapa 
förutsättningar för civilsamhället att initiera och föreslå förbättringar och 
förenklingar för deras verksamhet. Det kan handla om allt från föreningsstöd till 
en idrotts- eller kulturförening till IOP (idéburet offentligt partnerskap). 

 

Med anledning av ovanstående föreslås kommunfullmäktige besluta: 

Att inrätta ”en väg in” för civilsamhället i Västerås stad. 

 

Elisabeth Unell (M)     

 

 

 

 


